
Når det gjelder kvittering for nabovarsel i byggesaken til Bente J. og Arild Mandal så har denne beklageligvis kommet
på avveie her hos oss. Jeg har laget et notat i saken som bekrefter at jeg har sett dette dokumentet, men at det
dessverre aldri har blitt journalført og skannet inn i saken. Som kjent er saken behandlet med bakgrunn i dette.

Dersom det finnes en gjenpart av nabovarselet hos dere, ber jeg om å få tilsendt en kopi av dette for å legge i
saksmappa. Dette kan eventuelt skannes og sendes som e-post.

På vegne av Bjugn kommune kan jeg ikke annet enn beklage de ulemper det inntufne måtte ha ført med seg for dere
og tiltakshavere i saken.

Med hilsen

Kjell Vingen
saksbehandler


